
 
 
 
 

DEFINITIEF VERSLAG BESTUURSVERGADERING  

2 OKTOBER 2023  
Stadhuis Amsterdam – Piet Nakzaal (14.00 – 15.30 uur)  
 
Leden: Mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter), dhr. T.R. Poppens (burgemeester 

Amstelveen, plv. voorzitter), dhr. P. Heiliegers (burgemeester Uithoorn),  
mw. J. Langenacker (burgemeester Ouder-Amstel), dhr. E. Boog (burgemeester Diemen); 

Adviseurs:  dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), dhr. A. van Dijk 
(Sectormanager Brandweerzorg), mw. J. Sylvester (Dijkgraaf Waterschap AGV),  
mw. A. van der Hulst (DPG), dhr. P. Holla (politie), dhr. P. van Rossum (directeur OOV 
gemeente Amsterdam), dhr. E. Fazzi (Defensie), mw. C. Westra (VrAA), dhr. J. Bos (VrAA), 
mw. M. de Boo (VrAA), dhr. M. Gülseven (VrAA) en mw. M. Fan (VrAA – verslag).   

Afwezig: dhr. G.E. Oude Kotte (burgemeester Aalsmeer); mw. M. Mateyo (Rijkshavenmeester 
Amsterdam-Noordzeekanaal); 

Gasten: mw. S. Stolp (gemeente Amsterdam), mw. M. Faasse (Waterschap Amstel, Gooi en Vecht), 
dhr. J. van Kemenade (Provincie Noord-Holland), mw. S. Barsom (VrAA), mw. L. van der 
Harst (VrAA), mw. M. Geerlings (VrAA), dhr. M. Vermeulen (VrAA), dhr. D. Rios Loogman 
(VrAA), dhr. J. Ketelaars (VrAA). 

  
Opening 
Burgemeester Poppens zit de vergadering voor en heet de aanwezigen welkom. 

 
1. Agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 
 

2. Mededelingen 
• De heer Van Lieshout doet een mededeling over de start van de visitaties van 

veiligheidsregio’s eind dit jaar. De bestuurders worden op hoofdlijnen 
geïnformeerd over de uitkomsten. Begin volgend jaar wordt onze regio gevisiteerd.   

• Terugkoppeling landelijke overleggen: 
o Een aantal onderwerpen die behandeld zijn in de BAC Brandweer staan op de 

agenda van dit overleg en komen dan aan de orde.  
 

3. Concept verslag bestuursvergadering d.d. 3 juli 2023  

• In aanvulling op het verslag:  
o Mw. Van der Hulst deelt mede dat de vaccinatie ronde voor corona gestart is; 
o Burgemeester Halsema koppelt terug dat zij een overleg heeft gehad met dhr. 

Van Lieshout en mw. Westra over het dragen van religieuze uitingen i.c.m. een 
brandweeruniform. In Amsterdam loopt een onderzoek naar “Ruimte voor 
menselijkheid”. Voorstel is de uitslag van dit onderzoek af te wachten en 
daarna een besluit hierover te nemen. De bestuurders stemmen hiermee in.  

• Het bestuur stelt het conceptverslag vast.  



  

2 
 

4. Stand van zaken financiën  

• Dhr. Van Lieshout geeft een toelichting op welke wijze VrAA tot een sluitende 
begroting is gekomen voor 2023 en 2024.  

• Er blijven 2 discussiepunten open staan waar nog nadere afspraken over gemaakt 
moeten worden: het spaarverlof en de 1% van de loonontwikkeling die voor 
rekening en risico zou komen van de VrAA.  

• In december 2023 zal langer stilgestaan worden bij beide punten inclusief het 
effect van de dalende algemene reserve op het weerstandsvermogen. (actie) 

• Burgemeester Boog merkt op dat gemeenteraden voor het ‘no-regretpakket’ geen 
aparte zienswijze hebben kunnen geven. Hij verzoekt in de formulering daarop 
alert te blijven.  

• Burgemeester Poppens vraagt wat er richting de Provincie is gegaan? Dhr. Van 
Lieshout antwoordt dat de stukken zijn gestuurd met een taakstelling. 

• Daarnaast vraagt hij aandacht om bij een nieuwe P&C cyclus rekening te houden 
met het moment waarop de bestuurlijke (financiële) rapportage wordt gedeeld. 
Het bestuur wenst de mogelijkheid te hebben om te kunnen bijsturen. Behandeling 
van een 8 maands-rapportage in november of december is te laat om bij te sturen. 

 

5. Stand van zaken herziening van de Wet veiligheidsregio's 

• Dhr. Van Lieshout neemt de bestuurders mee in de voortgang van de herziening 
van de Wet veiligheidsregio’s.  

• Op 9 oktober a.s. wordt in het Veiligheidsberaad de bovenregionale en landelijke 
brandweersamenwerking/operationele crisissamenwerking besproken.  
 

6. Update opvang Oekraïne vluchtelingen  

• Alle opvanglocaties zijn vol en de HUB’s stromen over.  

• Per 1 januari 2024 hebben veiligheidsregio’s geen actieve rol meer in de opvang 
van Oekraïne vluchtelingen. Vanaf dat moment zijn de gemeenten aan zet.  

• De staatsecretaris heeft meerdere malen aan alle gemeenten een oproep gedaan 
voor meer opvangcapaciteit. Ook in de bestuursvergadering wordt hier aandacht 
voor gevraagd. 

 
7. Stand van zaken Wijziging Gemeenschappelijke Regeling VrAA 

• Dhr. Van Lieshout licht de stand van zaken toe over de wijziging 
Gemeenschappelijke Regeling (GR) en over het instellen van een adviescommissie. 
De gemeenteraad van Amsterdam heeft een motie aangenomen om een regionale 
adviescommissie in te stellen. Deze motie is via de griffiers langs de Amstelland 
gemeenten geweest. De griffie van Amsterdam dient de uitkomst hiervan nog 
terug te koppelen aan de gemeenteraad.  

• VrAA vraagt bij de griffie de terugkoppeling aan de gemeenteraad te verzorgen, 
zodat dit punt kan worden afgehandeld. (actie) 
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• Noot – Aanpassing/wijziging in de oplegnotitie: De raden van Diemen en Ouder-
Amstel hebben het verzoek van de raad van Amsterdam middels een aangenomen 
motie gesteund. In Uithoorn heeft de raadscommissie het onderwerp behandeld 
en er is geen behoefte aan het instellen van een regionale adviescommissie.  
 

8. PRESENTATIE: Klimaatverandering 

• Burgemeester Halsema heeft verzocht dit onderwerp te agenderen. 

• Mw. S. Stolp (programmamanager klimaatadaptatie van de gemeente Amsterdam) 
vertelt in haar presentatie over de nieuwste inzichten met betrekking tot 
klimaatverandering. In de presentatie wordt zichtbaar dat klimaatverandering ook 
sociale en economische gevolgen heeft. Bekeken moet worden of de regio 
voldoende doet in de crisisbeheersing om de gevolgen van de klimaatverandering 
aan te pakken. 

• Burgemeester Halsema heeft behoefte aan meer inzicht wat de scenario’s van 
mogelijke crises als gevolg van klimaatverandering. 

• In de geplande bestuurlijke heisessie van december worden de kaders besproken 
van de te actualiseren wettelijke planvormen. Het thema klimaatverandering en tot 
welke scenario’s dat leidt wordt dan meegenomen. (actie) 

• Mw. Sylvester vult aan wat de waterschappen doen op dit thema en nodigt 
bestuurders en adviseurs uit een bezoek te brengen aan het Waterschap. 
 

9. Rondvraag 

• Burgemeester Heiliegers verzoekt om bij het vervangen van de stukken in iBabs de 
oude versies te laten staan, zodat de aantekeningen beschikbaar blijven.  

• Burgemeester Halsema vertelt dat de gemeente Amsterdam - n.a.v. een 
evenement met een dodelijk slachtoffer - scherper kijkt naar het 
vergunningsproces. Dit kan mogelijk leiden tot het vervallen van evenementen en 
mogelijk het opnieuw aanvragen bij een andere gemeente binnen onze regio.  

 
Stille procedure 
Er zijn geen verzoeken binnengekomen om de agendapunten onder de stille procedure te 
bespreken. De agendapunten 10 t/m 14 worden gehamerd en akkoord bevonden. 
10. Tax Control Framework  
11. Herziening convenant rampenzender 
12. Wijziging GR Ombudsman Metropool Amsterdam 
13. Termijnagenda en overzicht acties 
14. Correspondentie- en TKN lijst 

 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


